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Referat Maribo Skole 

Dato: 28.04.2021 – kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Borgerskoleafdelingen / virtuelt. 

Forplejning: Smørrebrød  

Deltagere: Dan Brinckmann, Lena Faarbech, Jim Tach, Chris Christiansen, Brian Nielsen, forældrerepræ-
sentanter, Charlotte Lindhardt og Karin Lauritzen suppleanter, Thomas Nielsen og Ole Ødegaard medarbejder-
repræsentanter, Louise Høj, Anne Bonde og Henrik Andreasen skoleledelse  

Fraværende:  Anders Jacobsen, Jeannie Nielsen, Magnus og Mikkel. 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

Dagsorden godkendt. 

Beslutning: 

Referatet fra sidste møde lægges ved dette referat. 

2. Meddelelser 

Sagsfremstilling:  

Meddelelser fra formanden og skolens ledelse. Skriftlig info som BILAG. Der tales om den 
tragiske ulykke i Skelstrup. Der var mandag tilknyttet en krisepsykolog til Blæsenborgaf-
delingen. 

Beslutning: 

Ny genåbningsplan – Der er lagt en fornuftig plan for skolens ældste klasser. Lege og 
ude-miljøet på Blæsenborg er snart færdigt og så vil der være formel åbning af legeplad-
sen. Der skal ske ansættelser – et bestyrelsesmedlem sidder med i udvælgelsesproces-
sen, men ikke samtalerne. 

3. Elevrådene 

Sagsfremstilling: 

 

Meddelelser fra elevrådene på Blæsenborgafdelingen og Borgerskoleafdelingen. 

Beslutning: 

Intet 

 

 

4. Kvalitetsrapport - fortsat 

Sagsfremstilling:  

Punktet er en fortsættelse af behandlingen fra seneste møde. Kvalitetsrapporten 
har været til første behandling i Børne- og Skoleudvalget og er sendt i høring i 
skolebestyrelsen frem til 5. maj. Der blev på mødet sidst efterspurgt indsigt i 
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nogle af BTU´erne og disse fremgår af de udsendte bilag. Skolebestyrelsen for-
holder sig til det udarbejdede oplæg til høringssvar. 

Beslutning: 

Kvalitetsrapporten drøftes – Svarprocenten fra forældredelen i BTU er ikke særlig høj – 
en opmærksomhed. Der skal samles et grundlag for høringssvar.                          
Spørgsmål: hvor tilfreds er du med lærerne og pædagogernes arbejde med at skabe ro 
og orden i klassen. Stor andel har svaret utilfredse eller meget utilfredse – Der skal ar-
bejdes med handleplan for arbejdet med ro i klassen.                                                            
Karaktererne – Der kan justeres på hvordan er vi arbejder med vores vejledere og holdti-
mer. Det er et fokus på hele skolen - karakteren løftes nedefra. Det positive er at der er 
flere uddannelsesparate i Maribo – Anne Bonde: Det er vigtigt at vi får en drøftelse af 
hvordan man giver karakterer. En opmærksomhed på at fremadrettet vil praktikklasser 
og 10. specialklasses karakterer tælles med i karakteropgørelsen.                               
En opmærksomhed på høringssvaret, kan man evt. rense tallene i forhold til at sammen-
ligne karakter på skoler, hvor specialklasser indgår og skoler som ikke har disse tilbud.                             
Elevfravær – Stadig højt fravær blandt de ældste elever. Der arbejdes med en handle-
plan på en Borgerskoleafdeling for, at mindske elevfraværet.                                  
Kompetencedækning – fagligheden vægtes højt i en fagfordeling.                                
Inklusion. Økonomi – Hvorfor er et skolebarn dyrere i Lolland kommune eller landsgen-
nemsnittet? I Maribo mulighed for holddeling og pædagogerne med i skolen i de mindste 
klasser.                                                                                                                     
I forhold til privatskolefrekvensen for vores nuværende skolestartere pr. 1. april har kun 
20 % søgt privatskole.                                                                                            
Dan renskriver høringssvar og sender ud til bestyrelsen i løbet af weekenden, tilbagemel-
dinger senest tirsdag. 

 

5. Skoleårets planlægning 

Sagsfremstilling:  

Status på skolens arbejde med planlægning af det kommende skoleår. Herunder 
normering, skoleplan, forestående fagfordeling mv. 

Beslutning: 

 

Se info.  

 

6. Overgang 6. til 7. klasse. 

Sagsfremstilling:  

Louise og Anne orienterer omkring processen frem mod sommer for eleverne på 
6. årgang og deres forstående skifte til Borgerskoleafdelingen. 

Beslutning: 

Mundtlig orientering om den igangværende proces – der er fortsat en corona-påvirkning 
som der skal tages højde for. 
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7. Kommissorium for forældreråd 

Sagsfremstilling:  

Oplæg fra formandskabet til kommissorium for forældreråd på de to afdelinger. 

Beslutning: 

Trivselsarbejdsgruppen - der arbejdes fortsat. Der kommer en orienteringsfolder. Noget 
klar til medarbejdere, forældre og elever. Værdiregelsættet er vendt i MED (indskriv info) 
Der skal være klasseråd i hver klasse med repræsentanter ind i forældrerådet. Udfor-
dring at ikke alle klasser har forældreråd – Skolebestyrelsen lader sig repræsenterer på 
at alle forældremøder ved skoleårets start.  

 

8. Makerspace 

Sagsfremstilling:  

Kort orientering omkring arbejdet med etablering af et Makerspace på Maribo 
Skole. 

Beslutning: 

Anne Bonde orienterede om arbejdet med etablering af det kommende faglokale på Bor-
gerskoleafdelingen. I den forbindelse opstod spørgsmål vedr. bundne valgfag med afslut-
tende prøve samt de muligheder som nu er til elever på 9. årg. kommer også op på kom-
mende møde.  

 

 

9. Næste møde 

Sagsfremstilling:  

Punkter der ønskes behandlet på kommende møde den 17. juni. 

Beslutning: 

Boost forløb på Borger – forældreråd – indsatser – timefordeling – medarbejderrepræ-
sentanter i skolebestyrelsen.  

 

10. evt.  
Intet. 

 

11. Corona – genåbning – ekstra ordinært møde 22. april. 

Sagsfremstilling:  

Status på skolens arbejde med genåbning. 

Beslutning: 

 

•Onlinemøde d.22.04.21 kl. 19.00 Deltagere: Ole, Anne, Chris, Lena, Jim, Brian, Karin, 
Dan og Henrik                                                                                                           
• Henrik giver status: 9kl. og 10kl. har haft 50% fremmøde forskudt på årgangene. Dette 
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har virket fint i forhold til begrænse trafik og smitte mellem klasser. Fremover vil årgan-
gene på Borgerskoleafdelingen møde ind med 7. kl sammen med 9. kl og 8kl møder ind 
med 10. kl. fordelt mellem lige og ulige uger.                                                               
• Den uge, hvor skolen kan lave udeundervisning vil hovedsageligt blive online undervis-
ning med en planlagt fremmødedag. Fremmødedagen er planlagt som en evt. tur udenfor 
skolens matrikel. Det er ikke praktisk muligt at have alt undervisning som ude undervis-
ning.                                                                                                                         
• Blæsenborg vil følge lignende skema fordelt på uger og med et A. klasse spor og et B. 
klasse spor. Online undervisning med en udedag i den uge, hvor der ikke er fremmøde.   
• Sidste skoledag for afgangselever er flyttet til d. 4. juni for, at give eleverne bedre ek-
samensforberedelse.                                                                                                  
• Ledelsen meddeler at eleverne er rigtig dygtige til at passe på hygiejnen, vaske hæn-
der, holde afstand osv.                                                                                               
• Ledelsen meddeler at der har været enkelte episoder med nogle elever(Borgerskolen) 
der ikke har fulgt skolens hygiejne og Corona regler. Ledelsen vil tager sig af sagen og 
inddrager forældrene.   

 

 


